
Voorstel borging voortgang door leden TvV 

Op 28 november 2018 is het Panorama Krimpenerwaard door Sybilla Dekker 

aangeboden aan de leden van de Tafel van Verkenning. Zij hebben er, samen met hun 

achterbannen, een jaar aan gewerkt en sommigen zijn ook bij het voortraject onder 

leiding van Riek Bakker nauw betrokken geweest. De focus is realisatie van de 

agendapunten in het Panorama. Oplevering van het Panorama is vooral het begin van 

tastbare resultaten, die in de ogen van een aantal betrokkenen al lang op zich laten 

wachten. Vrijblijvendheid is dus het laatste wat het proces kan gebruiken. Voor de 

borging van de voortgang, na ontbinding van de Tafel van Verkenning, is vanuit de 

Tafel op 14 november 2018 het volgende voorstel gedaan. 

1. Gedeputeerde en beide wethouders betrekken hun Staten respectievelijk Raden bij 

het Panorama en de agendapunten. Agendapunten zullen worden behandeld en 

waar overheden een rol spelen bij de realisatie al dan niet worden vastgesteld. 

Agendapunten worden geplaatst in een tijdslijn die zich verhoudt tot begroting en 

menskracht. Het is belangrijk dat het Hoogheemraadschap - daar waar het aan de 

orde is bij verschillende agendapunten - ook bestuurlijk betrokken is bij dit overleg. 

2. Overige leden van de Tafel van Verkenning ( alle niet-publieke bestuurders) gaan 

met elkaar verder als Waardtafel. De Waardtafel coördineert enerzijds de uitvoering 

van de agendapunten die niet worden uitgevoerd door de overheden en anderzijds 

bewaakt zij de voortgang van het geheel. Agendapunten waarvoor overheden een 

minieme rol spelen worden in een tijdslijn geplaatst die zich verhoudt tot 

mogelijkheden, vooral in termen van menskracht en middelen. 

3. Jaarlijks wordt vóór 1 september het jaarplan voor het volgende jaar door bestuurders 

en Waardtafel overeengekomen en vastgesteld. Voor 2019 is dit niet haalbaar en zal 

worden gewerkt volgens nader te maken afspraken. Het is denkbaar dat een 

conferentie in maart 2019 kan gelden als openbare start van de realisatie. 

4. Overheden zetten zich maximaal in om de leden van de Waardtafel met hun 

achterbannen meer te betrekken bij voor de waard relevante processen dan wat tot 

nu toe gebruikelijk is. 

5. Jaarlijks vindt in het voorjaar en in het najaar overleg plaats tussen bestuurders en 

Waardtafel. Op basis van het eerder vastgestelde jaarplan wordt de voortgang 

besproken. Centraal staat doorvragen naar de stand van zaken en het opperen van 

verbeterpunten. 

6. Voor de uitvoering van de verschillende agendapunten is een goede projectaanpak 

van belang en de aanwijzing van concrete hoofdrolspelers of anderen als 

projectleider met een duidelijke opdracht. 

7. Na oplevering van de resultaten van de uitvoering is communicatie naar de diverse 

participantengroepen en de bevolking in de Krimpenerwaard van wezenlijk belang om 

de betrokkenheid en het onderlinge vertrouwen te behouden. 

8. De voorgestelde netwerkbenadering is gebaseerd op onderling vertrouwen dat thans 

duidelijk aanwezig is. Het voorkomt de noodzaak van nieuwe structuren en inherent 

meer complexiteit. 

9. Een duidelijke rapportage naar het Rijk (met name Ministerie van Binnenlandse 

Zaken en Koninkrijksrelaties) kan er toe bijdragen dat het predicaat Anticipeerregio 

kan worden omgezet naar Groeiregio. 

10. Tot slot: behoud het positieve elan door de resultaten te vieren! 
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